



Hassan Abdel Rheim, Honor Swimmer, Egypt, 1966



Personal Website (None known)

Hassan Abdel Rheim won 1 Major: 1950 English Channel Race. He swam the English Channel four times. His first was from France to England in 1948 in 17 hours and 28 minutes. The next year he swam in the other direction, from England to France in 15 hours and 58 minutes. His next two crossings were in the races and either the conditions were better, he flourished with completion or the prize money motivated as his time dropped substantially. From France to England in 1950 his time was 10 hours and 50 minutes at the age of 41. The following year he took third in the 1951 Daily Mail Race from France to England with a time of 12 hours and 25 minutes.

[Expanded Biography \(Openwaterpedia\)](#)

[Long Swims Database \(Marathon Swimmers Federation\)](#)

Arabic Translation

حسن عبد الرحيم مصر فاز حسن عبد الرحيم عام 1950 في سباق القنال الإنجليزي. فقد سبح في القناة الإنجليزية أربع مرات. كانت أول مرة من فرنسا إلى إنجلترا عام 1948 في 17 ساعة و 28 دقيقة. في العام التالي سبح في الاتجاه الآخر ، من إنجلترا إلى فرنسا في 15 ساعة و 58 دقيقة. انخفض وقت العبور التاليان إما أن الظروف كانت أفضل ، أو أن الجائزة المالية كانت دافعا قويا حيث انخفض وقته بشكل كبير. من فرنسا إلى إنجلترا عام 1950 ، كان وقته 10 ساعات و 50 دقيقة عن عمر يناهز 41 عامًا. وفي العام التالي احتلت المركز الثالث في سباق **Hassan Abdel Rheim**. لعام 1951 من فرنسا إلى إنجلترا بزمن 12 ساعة و 25 دقيقة Daily Mail